
LIJSTPORMES
Statenfractie Drenthe

Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Drenthe
CvdK J. Klijnsma
Postbus 122 9400 AC Assen
 
Assen, 24 januari 2024
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen ex artikel 41 RvO inzake adviezen Ecologische Autoriteit

Geachte voorzitter,

Veel beschermde natuurgebieden staan onder druk door onder andere droogte, te veel
stikstof, verslechtering van de bodemkwaliteit en verstoring. Om verdere schade te
voorkomen, de natuur te herstellen en te voldoen aan nationale en Europese regels voor
natuurbehoud, zijn verschillende maatregelen nodig in en rond natuurgebieden.
De Ecologische Autoriteit beoordeelt of de juiste ecologische informatie beschikbaar is voor
de onderbouwing van besluiten over beschermde natuur. Het gaat hierbij om besluiten over
bijvoorbeeld natuurdoelanalyses en gebiedsprogramma’s. In een latere fase adviseert de
Ecologische Autoriteit ook over wetenschappelijke inzichten voor besluiten over brede
ecologische vraagstukken. Hierbij kijkt zij ook naar klimaat en abiotische randvoorwaarden,
zoals bodem, water en atmosferische depositie.
De Ecologische Autoriteit toetst en brengt advies uit.

In december 2023 heeft de Ecologische Autoriteit twee adviezen (natuurdoelanalyses en
maatregelpakketten) voor het Drentsche Aa-gebied en een advies (maatregelpakketten) voor
de Natura 2000-gebieden Bargerveen en Drentsche Aa aan u toegezonden.

Naar aanleiding hiervan hebben LijstPormes en de Partij voor de Dieren de volgende vragen
aan het College van GS:

1. Wanneer heeft u deze adviezen van de Ecologische Autoriteit ontvangen? Kunt u de
aanbiedingsbrieven voor elk advies zo spoedig mogelijk met ons delen?

2. Wat gaat u met de adviezen doen en op wat voor termijn gaat u PS daarover
informeren?

3. Welke maatregelen die door de Ecologische Autoriteit zijn geadviseerd, worden door
GS integraal overgenomen en welke niet of slechts gedeeltelijk? Kunt u dit per
maatregel met ons delen?

4. Om welke moverende redenen heeft u besloten om deze informatie niet direct aan
PS door te geleiden?

5. Heeft u kennisgenomen van het volgende citaat uit ons Statenportaal: "De
gedeputeerden vormen samen met de commissaris van de Koning het college van
GS. De commissaris is de voorzitter van het college. De gedeputeerden worden door
het parlement benoemd. Het college is verantwoordelijk voor de realisering van door



de Staten genomen besluiten. GS leggen verantwoording af aan PS over het
gevoerde bestuur en hebben in dat kader een actieve informatieplicht aan PS." ?
Kunt u ons uitgebreid informeren over uw zienswijze met betrekking tot de
verplichting van GS om PS actief te informeren?

6. Deelt u onze opvatting dat persberichten van de Ecologische Autoriteit gelijktijdig
moeten worden opgenomen in de persberichten van de provincie (post@drenthe.nl)
en dat de adviezen inclusief de reactie van GS met PS gedeeld moeten worden?

Alvast bedankt voor uw antwoorden.

LijstPormes,
Sam Pormes

Partij voor de Dieren,
Renate Zuiker


